



دبي بوست
dubai post

أفضل وجهات الحدائق في دبي

12 Beautiful Parks and Gardens in Dubai

وجهات
دبي

DUBAI
DESTINATIONS





دبي بوست
dubai post

اللغة العربية

English

حديقة الزهور

دبي لاند - البرشاء جنوب 3 

9AM – 9PM / نهاية الأسبوع حتى 11PM 

مناسبة للأطفال والكبار فهي تحتوي على 150 مليون زهرة
بمجسمات ثلاثية الأبعاد لشخصيات ديزني الشهيرة ونموذج
يحاكي الحجم الطبيعي لطائرة طيران الإمارات وغيرها من
المجسمات الجذابة التي تنقلك إلى بلاد العجائب!

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة دبي جاردن جلو

منطقة زعبيل

11PM حتى / 10PM – 4PM

تتألق بملايين الأضواء الملونة التي تجعلها وجهة مثالية لمشاهدة مجسمات قناديل البحر العملاقة، فيما تأخذك مجسمات الديناصورات بالحجم الواقعي مباشرة إلى عالم "جوراسيك بارك"

حديقة شاطئ الممزر

منطقة الممزر - شارع الخليج 

12AM حتى / 11PM - 8AM 

إحدى أكبر الحدائق الشاطئية في الإمارات، يمكن للعائلات الاستمتاع بالأمكن المخصصة للشواء، بالإضافة لخدمة استئجار الشاليهات والملاعب الرياضية الشاطئية وخدمة المسابح ومنصة التزحلق بالألواح، ويمكن للنساء الاستمتاع بالخصوصية بأيام مخصصة لهن (الإثنين والأربعاء)

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة مشرف الوطنية

منطقة مشرف - شارع الخوانيج

12AM حتى / نهاية الأسبوع حتى 11PM - 8AM

أكبر حدائق دبي التي تعد بمثابة غابة وتضم 70 ألف شجرة حيث يمكنك التجول بالسيارة أو قيادة الدراجات الهوائية ضمن أول مضمار جبلي من نوعه في دبي والذي يبلغ طوله الإجمالي 50 كيلومتراً، بالإضافة لمناطق الرحلات والشواء والمسابح المغطاة و نماذج للقرى العالمية، وستحظى بتجربة ممتعة في "منتزهات أفينتورا" للتسلق والمشى على الحبال بمستويات متفاوتة لتناسب جميع الأعمار



دبي بوست
dubai post

حديقة الخور

أم هدير 2 - خور دبي

12AM / 11PM - 8AM / نهاية الأسبوع حتى

تعد الأحداث تجهيزاً وتميزاً بموقعها الاستراتيجي وسط المدينة وعلى ضفاف خور دبي، تضم الحديقة ملاعب جولف مصغرة ومضمار للسيارات ومناطق للرحلات والشواء، ويمكن للأطفال المرح مع الدلافين في قاعة "دولفيناريوم"، بالإضافة إلى "مدينة الطفل" التي تعدّ مركزاً داخلياً للتعليم والترفيه

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة سفاري دبي

الورقاء 5

5PM – 9AM

تضم أكثر من 3000 حيوان، تتكون من 5 وجهات رئيسية، وهي القرية الأفريقية والقرية الآسيوية وقرية المستكشف وبالإضافة إلى جولة سفاري الصحراء العربية ومنطقة الوادي ومزرعة الأطفال



دبي بوست
dubai post

حديقة الصفا

الصفا - شارع الشيخ زايد

12AM حتى / 11PM - 8AM

حديقة هادئة وعائلية بامتياز، وتعتبر من أولى الحدائق التي تم افتتاحها في الإمارة، وستحظى بمشاهدة ممتعة لقناة دبي المائية التي تشق طريقها عبر مساحاتها الخضراء، وتمتاز الحديقة بتسهيلات لذوي الهمم بالإضافة لخدمة الملاعب الرياضية

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة الفراشات

دبي لاند - البرشاء جنوب 3

6PM - 9AM / نهاية الأسبوع حتى 7PM

هي حديقة داخلية تضم 15000 فراشة من جميع أنحاء العالم. تمنحك هذه الوجهة الفرصة للتفاعل مع الفراشات والتقاط صور جميلة معها، والتعرف على كيفية تطورها خلال كل مرحلة

الحديقة القرآنية

الخوانيج 1 

12AM حتى / 11PM – 9AM 

أبرز حدائق دبي وتضم 54 نوعاً من النباتات المذكورة في القرآن الكريم مثل التين والرمان والزيتون والعنب وغيرها، بالإضافة إلى البيت الزجاجي، وبحيرة موسى وكهف المعجزات الذي يروي قصص ومعجزات الأنبياء

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة بحيرة القوز


القوز 2

12PM حتى 11PM / 8AM - 11PM

تتميز هذه الحديقة بملاعب رياضية، وألعاب مخصصة للأطفال ومهياة لاستخدام أصحاب الهمم ومضمار للجري حول البحيرة بالإضافة لأجهزة لياقة بدنية

حديقة بحيرة البرشاء

البرشاء 2 

12PM حتى / 11PM – 8AM 

تُعدّ هذه الحديقة وجهة رائعة لقضاء أجمل الأوقات سواء كانت بالمشي على مسار يمتدّ لمسافة 1.5 كيلومتراً أو التجديف بالقوارب الرائعة، وتضم الحديقة أيضاً مساحات لعب للأطفال ومناطق مخصّصة لركوب الدراجات الهوائية بالإضافة إلى ملاعب ومعدّات رياضيّة

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

حديقة بحيرة الخوانيج

الخوانيج 1

12PM حتى / نهاية الأسبوع حتى 11PM – 8AM

تصنف من الحدائق المستدامة، إذ يتم استخدام الطاقة الشمسية لتوفير احتياجاتها من الكهرباء، وتحتوي على مضمار للدراجات الهوائية ومضمار للمشبي وملاعب رياضية وألعاب للأطفال واستراحات محاطة بأشجار متنوعة

Dubai Miracle Garden

 Dubailand - Al Barsha South 3

 Weekdays: 9AM – 9PM/ Weekends: till 11 PM

Follow a magical maze of pathways between floral creations larger than life with over 45 million flowers of Disney cartoon characters, an incredible floral A380 Emirates aircraft, and much more!

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

Dubai Garden Glow

 Zabeel Area

 Weekdays: 4PM – 10 PM / Weekends: till 11 PM

Sparkling with millions of hand-made colorful lights, it features elaborate flower and animal displays! Watch giant jellyfish reflect light off the lakes, while life-size dinosaur figures take you straight to the world of Jurassic Park.



دبي بوست
dubai post

Al Mamzer Beach Park



Al Mamzar area - Gulf Street



Weekdays: 8AM – 11PM/ Weekends: till 12AM

Being one of the largest beach parks in the Emirates, visitors can enjoy mix of activities ranging from playing in sport fields and skateboarding, to delicious meals at barbeque areas, and renting chalets! Women can also enjoy these activities privately on specified days (Mondays and Wednesdays)

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

Mushrif National Park


 Mushrif area - Al Khawaneej Street

 Weekdays: 8AM-11PM/ Weekends: till 12AM

This is one of Dubai's largest parks, mostly seeming like a forest, it has over 70,000 trees! Visitors can enjoy cruising around it by car, or ride bicycles through the first mountain track of its kind in the city at a total length of 50 kilometers. There is also more to explore within it at Aventura Parks, Dubai's largest zip line park, the perfect destination for adventure suiting all ages!

Creek Park

 Umm Hurair 2 - Dubai Creek

 Weekdays: 8AM – 11PM / Weekends: till 12AM

Located at the heart of Dubai with breathtaking views over the creek, this extensive park is full of facilities such as the mini golf courses, karting track, picnic and barbeque areas, Dolphinarium, and planetarium at the “Childs City”, an indoor center for education and entertainment.

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

Dubai Safari Park

📍 Al Warqa 5

📅 Weekdays: 9AM – 5PM

Home to around 3,000 animals, it consists of 5 main fun destinations to explore! The park includes The African Village, The Explorers Village, in addition to the Arabian Desert Safari tour, the Valley area, and the Children's Farm.

Safa Park

 Sheikh Zayed Rd - Al Safa

 Weekdays: 8AM - 11PM/ Weekends: till 12 AM

Known for its quiet and family friendly
ambiance, it is considered one of the first
parks to open in Dubai. With spectacular
views of Dubai Water Canal, it is a safe haven
full of green spaces with special facilities
catering to people of determination.

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations



Quranic Park

 Al Khawaneej 1

 Weekdays: 9AM – 11PM / Weekends: till 12AM

This is one of Dubai's most iconic parks, it includes 54 species of plants mentioned in the Holy Quran, such as figs, olives, grapes, and others. In addition, visitors learn the stories and miracles of the Prophets through their stroll across the Cave of Miracles, Lake Moses, and the glass house.

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

Dubai Butterfly Garden

📍 Dubailand - Al Barsha South 3

📅 Weekdays: 9AM – 6PM / Weekends: till 7PM

Captivating hearts of all ages, this is the world's largest indoor butterfly garden, home to over 15,000 species from around the world! Through this wonderful space, you will interact with beautiful butterflies, take pictures with them, and learn how they develop through each stage.



دبي بوست
dubai post

Al Quoz Pond Park



Al Quoz 2



Weekdays: 8AM-11PM/ Weekends: till 12PM

With a beautiful pond at the center, Al Quoz Pond Park is a charming, family-friendly park that makes for an ideal weekend picnic spot. It features sport fields, children playing grounds modified to also be for people of determination, fitness equipment, and a running track around the lake. This is your perfect sport if you are looking for a quiet place to enjoy the stunning sunsets in Dubai with family!

#وجهات_دبي

#DubaiDestinations



Al Khawaneej Pond Park

 Al Khawaneej 1

 Weekdays: 8AM-11PM/ Weekends: till 12PM

An outstanding sustainable park that relies solely on solar energy for its electricity needs. It contains a cycling track, a walking track, sports fields, children's playing grounds, and rest areas surrounded by greenery.

#وجهات_دبي
#DubaiDestinations





دبي بوست
dubai post



#وجهات_دبي
#DubaiDestinations

Al Barsha Pond Park

 Al Barsha 2

 Weekdays: 8AM-11PM/ Weekends: till 12PM

This park is an escape from the city at the heart of Al Barsha residential community. From walking on its paths that extend to 1.5 kilometers, to cycling and kayaking, visitors are bound to have a fun family experience!